

# MØDEREFERAT



Møde: Bestyrelsesmøde, Ensted sogns Lokaråd

Tid / Sted: 16/03-2021 kl. 19.00-20.30, Webex online møde

Deltagere: Heidi Aakjær Nissen (HN), Kim Gude-Hansen (KH), Lars Hauerberg Damkjær (LH), Gert Staugaard (GS), Lars Dall (LD)

Fraværende: Hans Vigen (HV)

Emne #	Beskrivelse	Hvem	Deadline
1	<p><b>Info fra formanden</b></p> <p>8000 DKK til "Ellevilde egne" projektet er modtaget.</p> <p><b>Beslutning</b></p> <p>Dette første projekt styres pragmatisk. Det undersøges sideløbende, hvordan fremtidige projekter kan administreres.</p>	LH LH/LD	
2	<p><b>Lokalplansforslag 135</b></p> <p>Høringsfrist er fortsat 14/04-2021. Borgermøde er fastsat til 07/04-2021 kl. 19.00.</p> <p><b>Beslutning</b></p> <p>Vi følger op med Kommunen vedr. indkaldelse til borgermøde.</p>	LD	
3	<p><b>Storedamsprojektet</b></p> <p>Update fra projektgruppen</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Kontakt til Jan Rieber Jakobsen (K) vedr. mulighederne for politisk dispensation fra Naturbeskyttelseslovens §3.<ul style="list-style-type: none"><li>o <b>Vi afventer JRJ vedr. dispensationsbetingelser</b></li></ul></li><li>- Møde med Søren Byskov Nielsen, Kathrine Turner, Driftsenheden, ELR, samt en politisk repræsentant fra Teknik-/Miljøudvalg for at diskutere vores muligheder for at gennemføre det oprindelige forslag.<ul style="list-style-type: none"><li>o <b>Også her afventer vi JRJ</b></li></ul></li></ul>	KH  KH	

# MØDEREFERAT



	<b>Beslutning</b>  Next step er - Med reference til emne 1, undersøges den praktiske forretningsgang omkring udbetaling af midler fra bæredygtighedspuljen.	<b>KH</b>	
4	<b>Generalforsamling 2021</b>  Generalforsamling flyttes til uge 20/21.  Format: Vi håber på mulighed for fysisk fremmøde.  Der skal laves regnskab for første driftsår, som skal sendes forbi revisor.  Der bør tages stilling til ELR's rolle (koordinering, aktiv forening, etc.), som bør afstemmes på generalforsamling  <b>Beslutning</b>  2 bestyrelsesmedlemmer skal på valg: Heidi ønsker ikke genvalg Lars Dall ønsker genvalg Derudover ønskes 1 ny/ekstra suppleant valgt.	<b>LH</b>	
5	<b>Diverse</b>  Næste møde: aftales ifm. Lokalplans-borgermøde  Parasport har ideer/planer om oprettelse af en skaterbane + klubhus på det grønne område mellem børnehaven og hallen's parkeringsplads. Erhard Frederiksen er projekt-frontløber		